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Tid och plats Onsdag den 11 maj 2022, id. 14.00 
plats: B-salen, Elektron 

Närvarande Ingrid Jerneborg Glimne (M), Sören Granberg (C), Chris Åkerström (V), Marie-
Louise Lundström (PRO Gnesta), Britt Meik (PRO Gnesta), Inger Ivarsson 
(PRO Stjärnhov), Anita Andersson (PRO Stjärnhov), Ann-Sofie Lindström 
(SPF), Per Westerberg (SPF), Agneta Johansson (FUB) 

Lena Karlsson Leksell, förvaltningschef 

Frånvarande Göran Ehrenhorn (SD), Sami Smedberg (S), Margareta Bergdahl (PRO) Solveig 
Granquist (SPF) Margareta Hjort (HRF) 

Sekreterare Jenny Johansson 

Justerare Britt Meik 

Möte i pensionärs- och omsorgsrådet 2022-05-11 

§ 15 Sammanträdets öppnade samt upprop 

Ingrid Jemeborg Glimne öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

§ 16 Val av justerare och tid för justering 

Britt Meik väljs att justera protokollet torsdag den 18 maj kl. 8.00 på kansliet, 
Västra Storgatan 15 i Gnesta 

§ 17 Godkännande av dagordningen 

Punkten 5 utgår från dagordningen. Rodrigo Saenz Munoz från Länsstyrelsen, 
samordnare för uppdragen Mänskliga rättigheter, Funktionshinderspolitik, 
Personligt ombud och Föräldrarstöd har lämnat förhinder. Frågan återkommer 
under hösten. 

Rådet godkänner dagordningen. 

§ 18 Föregående protokoll 

Föregående protokoll gås igenom och läggs till handlingarna. 

§ 19 Checklista för pensionärsrådet 

Checklista för pensionärsråd delas ut till rådet. 
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§ 20 Verksamhetsplan för rådet 

Ann-Sofie Lindström (SPF) lämar ut ett exempel, från Nyköpings kommun, på 
hur man kan utforma en verksamhetsplan för kommunala pensionärsrådet. 
Arbete för att ta fram en verksamhetsplan samt arbetet för att ändra reglementet 
för kommunala pensionärsrådet pågår. Vid ett namnbyte från dagens pensionärs 
och omsorgsråd till Kommunala pensionärsrådet önkar de externa orgianationer 
som inte är knutna till en pensinärsorganisation att få vara adjungerande. 

§ 21 Köstatistik 

Förvaltningschef Lena Karlsson Leksell redgör för köstansik för SABO och 
kortidsvården. 

Violen, ett nytt SABO för dementa, öppnar till hösten 2022 i lokalerna intill 
kortvården på Frustuna. För tillfället genomgår lokalerna en renovering inför 
in flytten. 

Violen kommer att ha plats för ca 10 boende. 

§ 22 Seniordagen 

Datum blir tisdag den 16 augusti. Pensionärsorganisationerna önskar en 
partidebatt under denna dag. övriga frågor att ta upp under den dagen är 
Krisberedsskapsfrågor (Erik Bergström/Göran Johansson), MAS:en Annalisa 
Andersson informerar om patientsaäkerhetsarbete och Regionens arbete med 
Nära Vård, framtidsfullmakter, information om Violen (nytt SABO), Tandhälsa 
för äldre. 

§ 23 Enkelt avhjälpta hinder/hinder i den fysiska miljön 

Ingrid Jerneborg Glitnne meddelar att handikappgungan på gång. 

Åtgärder angående hinder i den fysiska miljön kring Frösjö vårdcentral får man 
ta upp med Frösöårdcentral. Det är ej kommunens fastighet och kommunen har 
ingen rådighet i frågan. 

På gångvägen utmed kommuhuset, mot parkeringen, hade marken sjunkit runt 
en dagvattenbrunn — vilket medförde stor risk för fallolyckor . Detta åtgärades 
mycket snabbt av Gnesta förvaltnings AB. 

Rådets önskemål om markering mot vattnet vid Rallarkajen har inte åtgärdats. 

§ 24 Information från socialförvaltningen, Lena Karlsson 
Lexell 

Angående att betala med kontanter på Träffpunken. Det går idag att köpa 
kuponger (och betala med dessa) samt betala med bankkort på Träffpunkten, 
men det går ej att betala med kontanter. Lena Karlsson Leksell tar med sig 
frågan till barn- och utbildningsförvaltningen och kostenheten. 

Delade turer- finns inte i Gnesta kommun över lag. Medarbetare kan önska det 
men det är inget som schemaläggs av chefer inom socialfövaltningen. Inget som 
är en norm eller som förordas. 
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Dela upp hemtjänsten i minde områden. Det gäller enbart Gnesta, ej i 
Björnlunda som är för liten grupp för att kunna dela upp. Socialförvaltningen 
arbetar med detta. 

Språkkrav för personal inom äldreomsorgen- det finns språkkrav att man ska 
kunna dokumentera. Gått ut underskötesutbildning. Just nu är det 10-12 
personer som läser yrkessvenska för att stärka upp svenskan. Vuxenutbildningen 
har precis startat vårdbiträdesutbildning men en förstärkning av svenskan. 

Covid — Vi har fortfarande en smittspridning i samhället, alla boende inom 
socialförvaltningen har fått den fjärde sprutan. 

Frivilliga/volontärer till Strandhagen. Det finns på Ekhagen- Sprid gärna att 
frivilliga är valkomna att ta kontakt med respektive enhetschef. 

§ 25 Organisationerna informerar 

SPF — Det är Folkhälsovecka nästkommande vecka, vecka 20. Rapporten från 
Vårdcentralspatrullen är inte klar än. Rapporten är troligtvis klar efter 
sommaren. Promenader på tisdagar fram tom 7 juni. 

PRO Gnesta —  Sommarbingo på Powerhuset. Under Gnestadagen 4 juni 
kommer Powerhuset att vara öppet. 

PRO Stjärnhov —  Boccia, vid konstparknen i Stjärnhov, boule i Björnlunda 
samt bangolf (Björnlunda) varannan onsdag. Vandringar kommer att startas upp 
så snart vädret tillåter. 

FUB -  Södra Sörmland har en ny ordförande; Karin Braathen Gustavsson. 

§ 26 Ordföranden informerar 

Ingrid Jerneborg Glitnne och Lena Karlsson Leksell informerar om att 
socialförvaltningen tittar på en lösning hur man kan kan lösa helgöppet på 
Träffpunkten. 

Lena Karlsson Leksell har fått uppdrag från socialnämndens presidium att titta 
på olika mötesplatser. 

§ 27 Övriga frågor 

Fråga: Gör biståndshandläggare hembesök till peroner över 75 år. Svar från tf 
enhetschef för Administration och bistånd. Det finns ingen uppsökande 
verksamhet finns idag, det fanns tidigare innan pandemin. Det var då ett svalt 
intresse från medborgarna och i samband med pandemin så pausades dessa 
hembesök från biståndshandläggare. Förvaltningen följer befolkningsprognoser 
för att prognostisera kommande behov. 

Fråga: Boendeformen Bovieran - lägenheter under tak, medelhavsklimat. 
Speciella bostäder för äldre, det är bostadsrätter. Finns det något intresse för 
detta i Gnesta? 

Äldreomsorsplanen: Rådet önskar information samt delta i framtagandet av ny 
äldreomsorgsplan. Socialförvaltningen planerar att ta fram ny äldreomsorgsplan 
under hösten 2022 för att den ska antas av nämnden efter årsskiftet. Även 
Funktionsnedsättningsplan planeras att tas av nämnden i början på nästa 
mandatperiod. 
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